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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 18. schůze rady města konané dne 3.6.2015 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Petr Hemala, Aleš Saitl, Mgr. Rouzek, Ing. Kudrna, 

Mgr. Janičatová, a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Host: Ing. Blecha – vedoucí odboru vnitřních věcí MÚ, Mgr. Polák – ředitel ZŠ a MŠ, 

pí.Sedláčková-Humpolíková – HOJA partner Vranovice, pí. H.Plchová – bytová správa FO 

Omluven: Mgr. Kejík, LLM. 

Zahájení: 15:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  

Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 

V době zahájení zasedání rady přítomno 7 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/18/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Kontrola úkolů 

3. Interpelace členů rady 

4. Bytové a nebytové záležitosti 

5. Žádosti 

6. Různé   

7. Závěr     

Výsledek hlasování: 7 pro   

 

 

 ad 2) Kontrola úkolů 

 
Usnesení č. 2/112/14 (úkol) – v plnění. RM ukládá úkol nechat zpracovat od projektanta návrh 

nespalitelného oplocení na části parcely města, sloužící jako únikový východ z kina, výměnu 

přípojky splaškové kanalizace, návrh řešení odvodu dešťových vod z pozemku a budov. O žádosti 

pana … bude rozhodnuto později.  
Výsledek hlasování: 4 pro Z: Bc. Dvořák, KT 

Usnesení č. 36/16/15 (Úkol) – trvá. RM ukládá prověřit letní zahrádky na veřejném prostranství ve 

městě.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: MP, Ing. Šútovská, FO 

Úkol – splněn. Stání vody před domem Tyršova 240. Prověří a nápravu zajistí investice.  

Usnesení č. 14/14/15 – v řešení. RM ukládá prověřit vlastníky pozemků, na kterých se nachází 

smrky a požádat odbor ŽP o jejich skácení. RM ukládá zabezpečit úpravu vjezdu včetně zálivu 

vedle domu Brněnská 696.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Procházka V., odbor ŽP, Bc. Dvořák, investice  

Usnesení č. 2/15/15 – splněn. RM ukládá prověřit pracovní dobu a činnost pracovníků údržby 

města. Pracovníci vypracují časové snímky dne za určité období, např. 14 dní. Výsledky šetření 

budou předloženy do příští schůze rady.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Bc. Dvořák, investice KT 
Usnesení č. 27/14/15 – splněn. RM ukládá předložit rozpis hodin autorského dozoru na I. etapě 

IDS Pohořelice dle smlouvy o dílo a zdůvodnění počtu hodin jako vícepráce dle stavebního 

deníku PK Ossendorf.   

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Bc. Dvořák, Ing. Mlýnková, KT 
 

Firma PK Ossendorf předložila rozpis hodin autorského dozoru na akci I. etapa IDS Pohořelice. 

Radní se rozpisem zabývali. Proběhla diskuse.  
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Usnesení č. 2/18/15: RM schvaluje proplacení víceprací na akci I. etapa IDS Pohořelice ve 

výši 170.217,- Kč bez DPH firmě PK Ossendorf s.r.o. Brno. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 proti Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

radní Saitl – doporučil na investičních akcích provádět kontrolní dozor i ze strany pracovníků 

investic, příp. předkládat průběžné finanční plnění, aby nedocházelo k tomu, že rada dodatečně 

schvaluje vícepráce, které již nelze zpětně ověřit. O návrhu radní diskutovali. Dalším návrhem 

bylo přikládat k fakturám seznam provedených prací včetně víceprací (přesný rozpis), 

zapisování TDI do stavebního deníku při každé kontrole.   

 

 

Ad 3) Interpelace členů rady 

 

radní Saitl – dotaz k výběru poplatků za zábor veřejného prostranství: není vybírán žádný 

poplatek o víkendech. Dotaz na smlouvu o pronájmu místa u prodejního stánku … na nám. 

Svobody, doložil zábor fotodokumentací. Upozornil na špatné vyspádování chodníku v parku u 

pomníku p. Haňky (starosta – bylo řešeno s Komab, s.r.o.); požádal o umístění zrcadla 

v Chaloupkách, křižovatka ul. Poříčí – Moravské nám.  

 

radní Mgr. Rouzek  -  omluvil svou neúčast na části dnešní schůzi rady, v 16:00 hod. musí 

odejít. Požádal o zapisování jeho návrhů. Konkrétně se mu jednalo o návrhy ohledně stížnosti 

paní … a paní …, v zápisech zaznamenány nebyly. Jak to vypadá s nájmy pozemků, užívání je 

nutné zlegalizovat (starosta – bylo zadáno paní Plchové, nyní v pracovní neschopnosti). 

Požádal o veřejné osvětlení na ul. Sportovní (aspoň částečně) a u chodníku do průmyslové zóny 

na ul. Vídeňská (starosta vysvětlil situaci s VO v těchto místech). 

 

radní Mgr. Janičatová – dotaz na sekání trávy v parku, kterou podle ní sekali pracovníci města, 

zda ji nemá sekat ještě firma. Pokud ano, sekání vyfakturovat (starosta - zítra kontrolní den, 

bude prověřeno). Zda-li se uvažuje o parkové loučce. Poděkovala za opravu rozhlasu ve 

Smolíně. Dotaz na zásobování ve Smolíně, jaká je situace. (Starosta o řešení situace usiluje a o 

krocích pohovořil). Proběhla krátká diskuse. Ing. Kudrna chtěl zadat úkol konkrétní osobě, 

která zajistí prodejnu ve Smolíně - starosta se o to již pokusil, ale dosud bez úspěchu).  

Dále upozornila, že v letních měsících se navyšuje spotřeba pet lahví, kontejnery je potřeba 

častěji vyvážet (starosta – vývoz plastů se provádí každý týden). 

 

radní Hemala – dotaz na osvětlení u nových veřejných WC Lidická – jiná barva světla a 

zbytečně vysoká intenzita osvětlení, a na zbudování venkovní terasy u budovy směrem 

k náhonu. Je názoru, že by se mělo město snažit o zbudování terasy (starosta – o zbudování 

terasy se jedná s Povodím Moravy). 

 

Ing. Kudrna – kdy bude vyvezen komunální odpad ve Velkém Dvoře a na ul. Cukrovarská 

(Odpověď starosty - průběžně zadáváno panu Ryšavému).  

 

Nabídka na provozování webu a zpravodaje města  

Na jednání rady byla přizvána paní Sedláčková-Humpolíková, HOJA partner, Vranovice, která 

předložila nabídku na zpracování a vedení webu města a Pohořelických listů.   

p. Sedláčková-Humpolíková uvedla, že bydlí blízko Pohořelic a zná je, vnímá, že město má 

v mediální oblasti rezervy. Zabývá se již 25 let redaktorskou prací. Ráda by s městem 

spolupracovala, a proto podala nabídku na tvorbu zpravodaje a webu města. Nabídku 

zpracovala tak, aby cena byla akceptovatelná i ze strany města. Dále mluvila o funkci webu 

v dnešní době. Vzhledem k tomu, že nezná rozpočet města na vydávání Pohořelických listů, 

nedokázala zpracovat nabídku včetně tisku. Z nabízejících služeb uvedla např. pořízení 



3 

 

záznamů z jednání zastupitelstva a jejich rychlé zveřejnění na webu města. Jako ukázku 

předložila zpravodaj z Hustopečí, na jehož vydání se podílela.  

radní Saitl – dotaz na záznam z jednání rady a zastupitelstva, jak tuto činnost vykonává. Dále 

ho zajímalo, jak by pořizovala fotodokumentaci z akcí. 

Sedláčková-Humpolíková – na pokyn vedení města či předsedy redakční rady zpracuje 

požadovaný článek a uvedla příklad. Dále hovořila o tom, jak by si připravovala zveřejňování 

článků o zasedání ze ZM.  

Starosta – zaujala ho cenová nabídka vydávání 32 stránkového zpravodaje (Hustopeče). 

Sedláčková-Humpolíková mluvila o zpracování jednotlivých příspěvků i od cizích subjektů, o 

jejich rozsahu a formě, o pravidlech pro vydávání zpravodaje, o nutném souladu se zákony, aby 

nevznikl bulvár. Dále se zmínila o způsobu získávání organizací, aby měly zájem inzerovat ve 

zpravodaji.  

radní Saitl – dotázal se, kolik lidí v její firmě pracuje. 

Sedláčková-Humpolíková – spolupracuje dle potřeby s více lidmi různých profesí.  

 

RM vzala na vědomí nabídku paní Sedláčkové-Humpolíkové na vedení webu města a 

Pohořelických listů.  

 

V dalším bodě byla projednávána problematika na ZŠ Pohořelice. K tomuto bodu byl přizván 

ředitel školy Mgr. Polák (rozprava je uvedena v příloze č. 1 tohoto zápisu).  

Usnesení č. 3/18/15: RM bere na vědomí informace podané Mgr. Polákem, ředitelem ZŠ a 

MŠ Pohořelice, Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 6 pro  

 

Návrh obložení budovy Radnice  

Byla přizvána Ing. Mlýnková, která předložila cenovou nabídku firmy Calipsum s.r.o. na 

obložení budovy z leštěné žuly. Ing. Kudrna navrhl jiného dodavatele kamene, který je podle 

něho levnější. Schválení cenové nabídky bylo odloženo do příští schůze rady města.  

     

 

ad 4) Bytové a nebytové záležitosti 

 

K tomuto bodu byla přizvána paní Plchová, bytová správa FO. 

 

Nájemní smlouvy obecních bytů na dobu určitou. Projednání nájemní smlouvy paní … rada 

odložila do příští schůze RM.  

Usnesení č. 4/18/15: RM schvaluje prodloužení nájemních smluv v obecních bytech na 

dobu určitou do 31.12.2015 dle předloženého návrhu s výjimkou nájemní smlouvy paní 

…, …, Pohořelice, která bude prodloužena do 30.9.2015 a nájemních smluv nájemníků 

BD Znojemská 1112, Pohořelice, které budou prodlouženy do 30.6.2016 . 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Volný byt 2+1 Znojemská 860, Pohořelice 

Přidělení volného bytu bylo odloženo do příští schůze rady města. 

 

Žádost …, …, Pohořelice o pronájem garáže č. 3 v domě. Záměr pronájmu byl zveřejněn od 

22.4. do 8.5.2015. 

Usnesení č. 5/18/15: RM schvaluje pronájem garáže č. 3 Znojemská 1098, Pohořelice, 

panu …, bytem tamtéž.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 
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Žádost Výzkumného ústavu pro chov skotu Rapotín o ukončení nájemní smlouvy NS 43/2010 

a uzavření nové nájemní smlouvy nebytových prostor na Agrovýzkum Rapotín s.r.o., 

Výzkumníků 267, Rapotín. Záměr pronájmu byl zveřejněn od 5.5. do 21.5.2015. 

Usnesení č. 6/18/15: RM schvaluje ukončení nájemní smlouvy NS 43/2010 s Výzkumným 

ústavem pro chov skotu Rapotín dohodou k 30.6.2015 a uzavření nové nájemní smlouvy 

na stejné nebytové prostory pro Agrovýzkum Rapotín s.r.o., Výzkumníků 267, Rapotín 

od 1.7.2015. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 

 

Místostarosta předložil návrh na pronájem nebytových prostor Brněnská 121 v přízemí 

současnému nájemci v kině panu …, resp. …, kteří se z důvodu rekonstrukce kina musí 

vystěhovat. Nyní má část prostor v pronájmu oddíl Skautů, ten projevil zájem o zřízení 

klubovny v budově bývalé ZŠ Šumická.  

Usnesení č. 7/18/15: RM schvaluje ukončení pronájmu nebytových prostor Brněnská 121 

dohodou k 30.6.2015 oddílu Skautů, Pohořelice a schvaluje záměr pronájmu nebytových 

prostor v budově bývalé ZŠ Šumická pro oddíl Skautů, a to od 1.7.2015.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 8/18/15: RM schvaluje pronájem dvou volných nebytových prostor v přízemí 

budovy Brněnská 121 panu … od 1.7.2015 a zároveň mu ukončuje pronájem nebytových 

prostor v kině dohodou k 30.6.2015.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

 

ad 5) Žádosti 

 

Žádost …, …, Pohořelice, o bezplatné zapůjčení zasedací místnosti v budově MÚ pro konání 

valné hromady Sdružení pro výstavbu rychlostní silnice R52 dne 22.6.2015. 

Usnesení č. 9/18/15: RM schvaluje bezplatné zapůjčení zasedací místnosti v budově MÚ 

pro konání valné hromady Sdružení pro výstavbu rychlostní silnice R52 dne 22.6.2015. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 nehlasoval Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost paní …, … o souhlas s oplocením pronajatého pozemku města p. č. 165 v k.ú. Smolín 

před jejich domem. 

Usnesení č. 10/18/15: RM souhlasí s oplocením pronajatého pozemku města p. č. 165 

v k.ú. Smolín před jejich domem dle žádosti paní … …. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost JPN CZ s.r.o., Znojemská 1106, Pohořelice o souhlas s udělením výjimky z OZV č. 

1/2011 pro akci Rockfest Pohořelice dne 20.6.2015 od 13:00 do 02:00 hodin. 

Usnesení č. 11/18/15: RM souhlasí s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 pro akci Rockfest 

Pohořelice dne 20.6.2015 od 13:00 do 02:00 hodin.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost …, …, Pohořelice o souhlas s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání 

opakovaných hudebních produkcí v Clubu Park, Tyršova 560, Pohořelice pátek-sobota od 

21:00 do 04:00 hodin.  

Usnesení č. 12/18/15: RM souhlasí s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 pro pořádání 

opakovaných hudebních produkcí v Clubu Park, Tyršova 560, Pohořelice pátek-sobota 

od 21:00 do 04:00 hodin od 1.5. do 31.7.2015.  

  Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
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Žádost MZ plus s.r.o., Komenského 146, Pohořelice o umístění stánků pro akci „Testování kol“ 

dne 13.6.2015 od 10 do 18 hod. na chodníku před sportovní prodejnou. 

Usnesení č. 13/18/15:  RM schvaluje umístění stánků pro akci „Testování kol“ dne 

13.6.2015 od 10 do 18 hod. na chodníku před sportovní prodejnou MZ plus s.r.o., 

Komenského 146, Pohořelice, za podmínky zachování průchodu chodníkem pro chodce a 

jeho úklidu po ukončení akce.  

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost Hudebního ateliéru Mgr. Kratochvíla o bezplatný pronájem Sokolovny pro pořádání 

koncertu žáků ateliéru dne 7.6.2015 a o bezplatné zapůjčení 100 ks židlí na tuto akci. 

Usnesení č. 14/18/15: RM schvaluje bezplatný pronájem Sokolovny pro pořádání 

koncertu žáků ateliéru dne 7.6.2015 a bezplatné zapůjčení 100 ks židlí na tuto akci. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z:  Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost manželů …, …, Pohořelice o odkoupení pozemku p. č. 2196 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou. 

Usnesení č. 15/18/15: RM nedoporučuje odprodej pozemku p. č. 2196 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou dle žádosti manželů …, …, Pohořelice. Návrh postupuje do ZM.   

Výsledek hlasování:  4 pro, 1 proti, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

 

ad 6) Různé 

 

Místostarosta předložil cenovou nabídku Ing. Arch. Vaška na zpracování PD – rozšíření 

hřbitova. Doporučil nejdříve zpracovat PD pro územní rozhodnutí, kterým bude umístěna celá 

stavba vč. smuteční síně; nabídková cena je ve výši 166.740 Kč. Poté zpracovat PD pro 

stavební povolení na zhotovení opěrné zídky a úpravu terénu; nabídková cena je ve výši 

15.611,- Kč. Ing. Kudrnovi se cena za PD zdá vysoká a trvá pouze na zhotovení oplocení a 

srovnání zeminy na pozemku.   

Usnesení č. 16/18/15: RM ukládá oslovit ještě jednu firmu na zpracování projektové 

dokumentace na rozšíření hřbitova.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta 

 

Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK na realizaci projektu SENIOŘI POHOŘELICE 

2015. 

Usnesení č. 17/18/15: RM schvaluje přijetí dotace ve výši 51.000 Kč na realizaci projektu 

SENIOŘI POHOŘELICE 2015 dle podmínek smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu 

JMK. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Návrh Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Pohořelice na realizaci akce 

„Protipovodňová opatření města Pohořelice“ pro Povodí Moravy, s.p.  

Starosta uvedl, že této akci bude předcházet pasportizace dřevin, které budou stavbou dotčeny. 

Usnesení č. 18/18/15: RM doporučuje schválit návrh smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu města Pohořelice na realizaci akce „Protipovodňová opatření města 

Pohořelice“ pro Povodí Moravy, s.p. Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o výpůjčce, podmínkách provozu a údržbě 

protipovodňového opatření mezi Městem Pohořelice, budoucí vypůjčitel a Povodí Moravy, s.p., 

budoucí půjčitel.  

Usnesení č. 19/18/15: RM doporučuje zveřejnit záměr výpůjčky, podmínkách provozu a 

údržbě protipovodňového opatření. Smlouvu o smlouvě budoucí o výpůjčce, podmínkách 
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provozu a údržbě protipovodňového opatření mezi Městem Pohořelice, budoucí 

vypůjčitel a Povodí Moravy, s.p., budoucí půjčitel. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

  

S ohledem na skutečnost, že Povodí Moravy, s.p., bude v průběhu letních měsíců vyhlašovat 

soutěž na zhotovitele protipovodňových opatření, a tím se zpřesní výše výdajů, bude doplněná 

Smlouva o poskytnutí dotace, Smlouva budoucí o výpůjčce, podmínkách provozu a údržbě 

PPO předložena k projednání na zasedání ZM v září t.r. 

 

Zápis komise sociální a zdravotní ze dne 27.4.2015  

Usnesení č. 20/18/15: RM bere na vědomí zápis komise sociální a zdravotní ze dne 

27.4.2015. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Výběrové řízení „Pokladna MÚ Pohořelice“ 

Výběrová komise zhodnotila jedinou doručenou nabídku od firmy A.B.N.Desing s.r.o., 

Purkyňova 2415/116, Brno a doporučila ji schválit.  

Usnesení č. 21/18/15: RM schvaluje cenovou nabídku firmy A.B.N.Desing s.r.o., 

Purkyňova 2415/116, Brno, IČ 29296838, ve výši 297.680 Kč bez DPH na provedení 

zakázky „Pokladna MÚ Pohořelice“.  

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 proti Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Pohořelice plynofikace zdravotního střediska – STL 

plynovod a přípojka včetně objektu HUP“. 

Výběrová komise zhodnotila dvě doručené cenové nabídky od firmy MONTGAS, a.s. Hodonín 

a HUTIRA-PSV Ivančice s.r.o.. Jako nejvýhodnější nabídku doporučila od firmy MONTGAS. 

Usnesení č. 22/18/15: RM schvaluje cenovou nabídku firmy MONTGAS a.s., U Kyjovky 

3953/3, Hodonín, IČ 25347781, ve výši 196.000 Kč bez DPH na provedení zakázky 

„Pohořelice – plynofikace zdravotního střediska – STL plynovod a přípojka včetně 

objektu HUP“. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Plynofikace obce Pohořelice, ul. Znojemská – větev „A“ 

vč. přípojek. 

Výběrová komise zhodnotila 3 doručené cenové nabídky.  Komise doporučila vyřadit nabídku 

firmy MONTGAS a.s. Hodonín z důvodu nesplnění zadaných podmínek. Jako nejvýhodnější 

doporučila nabídku firmy HUTIRA-PSV Ivančice s.r.o. 

Usnesení č. 23/18/15: RM schvaluje vyřazení cenové nabídky firmy MONTGAS a.s. 

Hodonín z důvodu nesplnění zadaných podmínek. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Usnesení č. 24/18/15: RM schvaluje cenovou nabídku firmy HUTIRA-PSV Ivančice s.r.o., 

Jana Vrby 1200/7, Ivančice, IČ 26217007, ve výši 777.615 Kč bez DPH na provedení 

zakázky „Plynofikace obce Pohořelice, ul. Znojemská – větev „A“ vč. přípojek“. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Žádost …, …, Pohořelice o znovuprojednání její žádosti o zpřístupnění pozemku města p. č. 

185/1 a 1852/2 z důvodu rekonstrukce jejího domu. 

Usnesení č. 25/18/15: RM nesouhlasí s průjezdem vozidel přes pozemky města p.č. 1858/1 

a 1858/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. Problematika pronájmu zmíněných pozemků je 

řešena se současným uživatelem. V současné době má pozemek využití jako zahrada.  

Výsledek hlasování:  4 pro, 1 proti, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 
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Smlouva o budoucí smlouvě na provozování kanalizace mezi Městem Pohořelice a Vodovody a 

kanalizace Břeclav a.s. 

Usnesení č. 26/18/15: RM schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě na provozování 

kanalizace mezi Městem Pohořelice a Vodovody a kanalizace Břeclav a.s. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 
 

Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice o udělení výjimky z počtu dětí v MŠ Pasohlávky 

Usnesení č. 27/18/15: RM schvaluje udělení výjimky z počtu dětí v MŠ Pasohlávky dle 

žádosti ZŠ a MŠ Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice o souhlas se zpracováním žádosti o dotaci z operačního programu 

„Vzdělání pro konkurenceschopnost“. 

Usnesení č. 28/18/15: RM souhlasí se zpracováním žádosti o dotaci z operačního 

programu „Vzdělání pro konkurenceschopnost“ ve výši 971.301 Kč pro ZŠ a MŠ 

Pohořelice, Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35, Pohořelice o souhlas se zpracováním dotace na 

„Zabezpečení škol“ ve výši 369.427 Kč. 

Usnesení č. 29/18/15: RM souhlasí se zpracováním žádosti o dotaci na „Zabezpečení škol“ 

ve výši 369.427 Kč. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Žádost paní …, …, o koupi pozemku města p. č. 2610 a 2611 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou,  

náležející k bytové jednotce Velký Dvůr 216, kterou vlastní. 

Usnesení č. 30/18/15: RM doporučuje záměr prodeje pozemku města p. č. 2610 a 2611 v  

k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, náležející k bytové jednotce Velký Dvůr 216. Po zveřejnění 

záměru prodeje bude žádost paní …, …, postoupena ke schválení do ZM. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  
 

Žádost ELING CZ, Brno o vyjádření k PD pro územní řízení a schválení smlouvy o budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemkům p. č. 6531, 6772, 6773, 6774  v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou pro akci „Pohořelice, V.Dvůr, k.NN, Bárta“ za jednorázovou náhradu 

5000 Kč bez DPH pro E.ON. Distribuce a.s.  

Usnesení č. 31/18/15: RM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene k pozemkům p. č. 6531, 6772, 6773, 6774  v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou pro 

akci „Pohořelice, V.Dvůr, k.NN, Bárta“ za jednorázovou náhradu 10.000 Kč bez DPH 

pro E.ON. Distribuce a.s., A.Gerstnera 2151/6, České Budějovice. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost ELING CZ, Brno o schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 

1030019994/001 k pozemkům p. č. 300/1, 433/1, 362/4, 362/1 v k.ú. Nová Ves u Pohořelic za 

jednorázovou náhradu 10.000 Kč pro E.ON.Distribuce a.s. 

Usnesení č. 32/18/15: RM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene č. 1030019994/001 k pozemkům p. č. 300/1, 433/1, 362/4, 362/1 v k.ú. Nová Ves u 

Pohořelic pro akci „Nová Ves, k.NN CALORIA" za jednorázovou náhradu 10.000 Kč pro 

E.ON Distribuce a.s., F.A.Gerstnera 2151/6, České Budějovice. Tímto usnesením revokuje 

usnesení č. 34/13/15 ze dne 18.3.2015. 

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 nehlasovali Z: Ing. Dvořák, investice KT  

 

Účetní závěrka za rok 2014 ZŠ a MŠ Pohořelice a MŠ Pohořelice 
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Usnesení č. 33/18/15:  RM schvaluje účetní závěrku zřízených příspěvkových organizací 

Základní školy a Mateřské školy, p.o., Dlouhá 35, Pohořelice a Mateřské školy, p.o., 

Hybešova 955, Pohořelice za rok 2014 a vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením, a 

to bez výhrad. RM požaduje upravit přílohu u účetní závěry ZŠ a MŠ Pohořelice 

s názvem „Vyjádření k nedostatkům ze zprávy o výsledku kontroly hospodaření“ 

následovně: „…na základě dohody se zřizovatelem jsou od 3.6.2015 investice do budovy 

školy vyčleněny v rozpočtu zřizovatele a provádí je investiční odbor…“. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT  

 

Starosta předal radním pozvání od vedení polského města Poraj k návštěvě ve dnech 21.-23. 

srpna t.r. v počtu 8.  

 

Ing. Blecha informoval o přidělení dotace na OSPOD. Z dotace je možné zřídit jedno pracovní 

místo OSPOD a pořídit osobní vozidlo (na leasing). 

 

(odešel 19:55 starosta, počet členů 5)  

  

Ing. Kudrna otevřel diskusi k zajištění zásobování ve Smolíně.  

Usnesení č. 34/18/15: RM ukládá vedení města oslovit místní prodejce na zajištění 

zásobování ve Smolíně. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS. 

 

 

ad 7) Závěr 

 

Místostarosta města Bc. Novák, DiS., ukončil 18. schůzi RM ve 20:12 hod. 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 3.6.2015 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda        Bc. Miroslav Novák, DiS.  

   starosta města              místostarosta města 

  


